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David Z Moravy 18. srpna 2024

Prostě lidé jako blízká budoucnost západní
společnosti, západní armády
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A. Staver

Čím nás vyděsil Západ? A rakety, letadlové lodě a zbraně , které
zabíjejí samy. O tamní ekonomice nebo civilizaci s nějakými
demokratickými hodnotami, které se z nějakého důvodu neliší od
toho, co nás učili ve škole, ani mluvit nebudu. a co?

Souhlasím s jedním ze západních ideologů. Asi jsme opravdu země
nebojácných idiotů. No, ničeho se nebojíme, a navíc tím samým
západem jezdíme pravidelně po Eurasii hlava nehlava… Je to pro
nás samozřejmě škoda. Poněkud vadné. Zdá se, že každý má
individuální strach, ale jak se shromažďujeme do pluků, divizí a déle,
někam mizí.

Nyní je celý tento, jak se jmenuje, demokratický svět proti nám a
jejich tváře jsou znovu bity. Ne, také se nemůžeme pochlubit svěžími
a čistými tvářemi, ale tváře zastánců demokracie vypadají mnohem
neadekvátněji. Ne, to je určitě nějaká územní vada. Ani Evropané,
ani Asiaté. Bojujeme-li proti Západu, jsme Asiaté, bojujeme-li s
Východem, jsme Evropany. Nepohodlný soupeř, jak říkají boxeři…

Myslel jsem, že se místní válečníci uklidní a nechají nás za sebou.
Oni budou žít tak, jak chtějí, a my budeme žít tak, jak chceme my.
Ale ne. Západ se dozvěděl o jednom z našich „netolerantních“ rysů.
Z nějakého důvodu nechodíme po ulicích a nekřičíme, kdo se nám
líbí. Nemluvím o prezidentovi, hejtmanovi nebo poslancích. Mluvím o
sexuálních preferencích.
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Už jste někdy viděli mužské demonstranty skandující hesla o tom, že
se líbí ženám? A ženy s hesly o milování mužů? Obecně o
nejrůznějších průvodech gay pride mlčím. Je to každého osobní věc,
ale není třeba to křičet do celého světa. Jak k člověku, tak k jeho
okolí. Ložnice je osobní záležitost.

Ale protože my, dokonce i ateisté, jsme kdysi viděli loutkové divadlo
Sergeje Obrazcova „Stvoření světa“, posvátně plníme Boží přání po
stvoření světa: „Ploďte a množte se!“ Jednoduše řečeno, sex je
samozřejmě příjemný, ale musí dojít k výsledku v podobě človíčků,
našich potomků. Proto zacházíme se sexem kvůli sexu tak
„netolerantně“. A my považujeme lidi, kteří se k takovému sexu hlásí,
za trochu nemocné v hlavě…

A Západ si pro nás vymyslel nejhorší hororový příběh! Dokážete si
představit, že proti nám bude bojovat armáda nemocných? Dokážete
si představit, jak těžké bude pro naše muže bojovat s takovými,
mírně řečeno vojáky a důstojníky, kteří si nepodávají ruce. Jak těžké
to budou mít „hudebníci“? Těm, kteří se z bahna společnosti rozhodli
správně a stali se hrdiny…

Bojovat proti homosexuálům a transgenderům bude bojovat s námi

Nedělám si legraci. Přemýšleli jste někdy nad tím, proč
Ukronacistům trvalo tak dlouho, než vstoupili do NATO, a proč tak
rychle vzali Švédy a Finy? Jde tedy o tajně připravený plán na
vítězství nad ruskými rolníky. O Finech jsem zatím nic nezjistil, ale
Švédové se určitě připravovali dlouho! Tady jsem narazil na kus
papíru. Reklama vyzývající ke službě ve švédské armádě. Zajímavé,
řeknu vám, papír.

Pokládám bezpečnostní otázku všem vojenským pracovníkům a
osobám odpovědným za vojenskou službu ze všech zemí světa. Kde
je podle přísahy vaší země hranice vaší odpovědnosti bránit vlast? V
SSSR to bylo „do poslední kapky krve“ a vy? Bojovat do posledního
muže, jako ve staré švédské armádě? Nebo něco podobného?
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A teď čtu noviny, které vyšly po vstupu do NATO. “Vi kommer kämpa
till sist hen.” Internet umožňuje přeložit frázi i bez znalosti jazyka.
„Budeme bojovat do posledního genderově neutrálního člověka“!
Páni. Jak pobírat plat je jak vybírají daně od kohokoli bez ohledu na
pohlaví, ale jak je chránit, pak jedině LGBT zástupci…

Nevěřil jsem svým očím. Víte, naše doba bude těžší než za Kozmy
Prutkova. Ale už tehdy říkali „nevěřte svým očím“… Šel jsem do
švédských médií a… Jeden z největších švédských novin, Svenska
Dagbladet, hovořil o štěstí, které švédská armáda zažila po vstupu
do NATO. Jak rádi brání Švédsko, své spojence a hlavně své právo
identifikovat se tak, jak chtějí!

A zde je také rozhovor s ředitelem marketingu (co je to za armádu)
švédských ozbrojených sil Johanem Landeströmem na stejnou
otázku:

„Ozbrojené síly mají dlouhou historii práce na podpoře diverzity a
začlenění. Nová kampaň je dalším krokem, který ukazuje, jak
důležité je všem připomínat jejich stejnou hodnotu. Věříme, že
rozmanitost posiluje naši obranyschopnost a činí nás lépe
připravenými čelit budoucím výzvám.“

Pořád nechápu logiku takových obránců. Pokud si zdravý muž říká
žena, pak je to normální. A kdyby se chtěl jmenovat Karel Veliký
nebo Napoleon, tak jděte do psychiatrické léčebny. Co je na
Charlesovi a Bonapartovi tak špatného,   že jejich vojenské
vůdcovské schopnosti jsou oceňovány méně než ženské… ehm…
sexuální vlastnosti?

A motto nové švédské armády je tam zdvojeno. Takže…
Mimochodem, jak už to v takových případech bývá, teď se najde
skeptik, který vyvrátí to, co jsem psal výše. “Nemůže to být tak, že
všichni švédští muži se stali stejným pohlavím!”
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No, samozřejmě, že nemůže. Jak může 18letý kluk nevědět, že je
dobrý sapér nebo sabotér, pěšák nebo mariňák, řidič nebo
odstřelovač? Nějak o tom ani nepřemýšlel a najednou jednoho dne –
a už se učíte, jak zničit nepřátelské tanky velmi vážnými zbraněmi
nebo kopat příkop někde mezi kameny v hornaté oblasti.

Princip „když nemůžeš, naučíme tě, když nechceš, donutíme tě“
existuje ve všech armádách světa. Velitel řekl: “Je to nutné,”
odpověděl voják: “Ano.” Stejné je to i ve Švédsku. Hmm… To je
místo, kde velitel právě řekl toto „musí“, a neřekl to hned, ale podle
staré armádní vědy „dělejte to v divizích“. Udělej to jednou, udělej to
dvakrát a tak dále.

Udělej to jednou. A homosexualita už není odchylka od normy, není
to nemoc, ani duševní porucha. To je zpět v roce 1979.

Udělejte dvě. A gayové dostanou příležitost sloužit v armádě. Za
tímto účelem byla v roce 1987 dokonce změněna ústava.

Udělejte tři. A příští rok získají stejná práva transgender lidé.

Dokážete si představit, co začalo na odděleních? Jaké vtipy si
kolegové dělali z těchto velmi… No a dalších, ehm, všech druhů
„netolerance“. No, začali pronásledovat ty, kteří zůstali
heterosexuálové… Ale ti, co byli uraženi, nebyli heterosexuálové…
Heterosexuály „pošlapali“ v armádě, a přitom u policie a dokonce… v
církvi!

A armáda zavedla novou pozici – poradce pro LGBT problematiku
(2008). Myslím, že tuto konkrétní událost lze považovat za konečné
vítězství barevných lidí nad hetero… Od roku 2008 se zástupci
LGBT komunity stali „hlavními“ ve švédské armádě. Teď žertují o
těch, kteří milují opačné pohlaví…

Dokážete si představit reakci lidí v Sýrii, Čadu, Mali, Středoafrické
republice, Afghánistánu, když jim Švédové řekli o transgender lidech
a gayích. Ale to byl jeden z úkolů švédského vojenského velení. Jak
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bylo uvedeno v oficiálních dokumentech v té době, Švédsko by mělo
„převzít mezinárodní iniciativy a jednat jako průkopnický národ v
otázkách LGBT“…

No, poslední věc, kterou chci říct. V posledních letech dostali vojáci
příkaz k účasti na všech LGBT akcích. A ve vojenské uniformě. I
když mezi tyto barevné lidi nepatříte, musíte je všemi možnými
způsoby podporovat. Trochu o degradaci společnosti.

Asi už někoho napadlo, že si autor prostě dělá legraci z malé
armády, kterou prostě mrzí. Stalo se testovacím polem pro testování
některých idiotských experimentů jednoduše proto, že vojenský
personál je nejméně chráněn před svévolí velitelů a nadřízených.

No, je v tom kus pravdy. Pro mě, mírně řečeno, jsou některé řády,
které vládnou v armádách jiných států, opravdu překvapivé. Ale o
tom ten materiál není. Armáda je jen součástí společnosti. Ano,
ozbrojený, připravený na válku, ale jen část. A všechny nectnosti
této společnosti se nejrychleji projevují v armádě.

Pamatujete si větu, kterou jsem napsal výše o Švédsku jako
průkopnické zemi? Země, která jako první vyvíjí technologie pro
šíření LGBT ideologie. Navíc nutí část společnosti tuto ideologii
násilně přijmout.

Švédská armáda je dnes evropskou armádou blízké budoucnosti.
Švédská policie je evropskou policií budoucnosti. I švédská církev je
prototypem evropské církve budoucnosti. Švédsko je skutečně
průkopníkem. To je budoucnost Západu. Západ, kterému se možná
budeme muset postavit čelem…

Mimochodem, stejná budoucnost byla předurčena i nám. O takovou
budoucnost nyní bojují Ukrajinci. Globální východ je od takové
budoucnosti oplocený. Nevím, jestli stojí za to zemřít. Je to každého
volba. Každý člověk, každý národ, každá země.
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Jsem z generace, která vyrostla ve světě, kde muž miluje ženu, kde
člověk, který se nepovažuje za osobu, ale za něco jiného,   je
považován za nemocného,   kde je otec a matka, bratr a sestra, teta a
strýc, dědeček a babička. Tento svět mi v zásadě není cizí…
Nechápu, proč jsou lidé, kteří věří, že degradace lidstva je pokrok…

Možná se pletu, ale sami se nevzdávají.

 

Continue Reading

Previous RCIN Coalition vs. Spojené státy americké
 
 

https://lipovylist.cz/wordpress/rcin-coalition-vs-spojene-staty-americke/

